
Referat af bestyrelsesmøde i Fælleshusforeningen 24. januar 2019 

 

Deltagere: Lisbeth og Mette, afbud fra Jesper 

 

1. Hjemmeside 

Lisbeth sørger for at få koder fra tidligere webmaster og viser grundejerforeningen, hvordan siden 

virker.  

 

2. Fastelavn 

Lisbeth laver opslag på hjemmeside og arrangerer 

 

3. Henvendelse om træer på p-pladsen 

Punktet udskydes til næste møde så Jesper kan være med til at drøfte det.  

 

4. Rensning af brønde på den store p-plads 

Mette bestiller rensning 

 

5. Samarbejdet med Datea 

Bestyrelsen er ikke tilfreds med samarbejdet med Datea, som er foreningens administrator. Det er 

meget vanskeligt at få besvaret spørgsmål om foreningens økonomi og forbrug.  

Mette undersøger, om vi kan finde en anden, som matcher vores behov bedre.  

 

6. Eventuelt 

Der står et udtjent borde/bænkesæt på plænen ved BSV 66. Vi stiler mod at få det demonteret og 

sat til storskrald i april.  

Vi skal til at kigge på legepladsen, som trænger til udskiftning og reparation af kanten om 

faldsandet og til påfyld af faldsand. Mette indhenter tilbud.  


